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L.S.
 
Vriendelijk verzoek om de Dorpsinfo te sturen naar de leden van het college.
Bij voorbaat dank,
 
Met vriendelijke groeten
Aart Maat, PR/Communica�e HinT
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Uitgave van HinT Ter Heijde aan Zee 

Mei  2020 

Voorwoord 

 

“Ons leven staat op de kop. Coronavirus treft de hele wereld. Op het moment van schrijven d.d. 18 maart 

staan we m.i. aan de vooravond van een lockdown. En wat  staat er ons nog te wachten. Een ouder 

iemand vergeleek het met de oorlog, die hij meegemaakt had met veel slachtoffers en nu gaat het op 

dezelfde manier gebeuren, maar dan door dit virus. Cruiffiaanse wijsheid zegt ons “elk nadeel heb z’n 

voordeel”. Kijk eens naar  Wuhan in China. De luchtvervuiling was daar enorm groot en nu klaart daar de 

lucht in eens op. Is zelfs blauw aan de lucht, dat hadden de bewoners een tijd niet meer meegemaakt”. 
Ja…het virus laat meerdere  gezichten zien. Vreselijke veel angst, onzekerheid  en verdriet enerzijds en 

anderzijds een ongekend saamhorigheidsgevoel en een positief effect op de natuur en het klimaat. Maar          

                           de zorgen over  een onzekere toekomst  zijn ook groot. Evenzeer de hoop op weer betere  

                             tijden. Dat het tij spoedig zal keren en we ons kunnen gaan herpakken van deze  dreun.   

 

                                                                 >>>  En voor nu….: hou het op ander halve meter  en hou vol!!!                        

 

Het bestuur van HinT heeft  in overleg besloten om in April geen Dorpsinfo uit te brengen,   een ieder was 

toch wel uit het veld geslagen en er bestonden veel onzekerheden over wat   wel en wat niet te doen. We 

willen toch de draad weer oppakken en u informeren over met tal van zaken wat ons dorp aan gaat.                 

Echter deze editie komt één weekje later dan  was gepland. Dit heeft te maken met berichtgeving van de 

gemeente dat eind vorige week werd ingeleverd. Nieuws overigens dat we u niet willen onthouden.  

Het vouwen en rondbrengen van deze editie zal niet in groepsverband gedaan worden 

          Hartelijke groet Aart Maat 

 

De volgende Dorpsinfo komt uit op 5 juni. Huis aan huis in Ter Heijde met een oplage van 350 en digitaal  

met een oplage van het zelfde aantal. Totaal  700. Er komen er steeds meer bij. Interesse om Dorpsinfo  

ook digitaal te ontvangen s.v.p. melden bij de redactie. Kopij en nieuws kunnen ingeleverd worden t/m 22 

mei via maat@kabelfoon.nl  of via de brievenbus aan de van Speijkstraat 6.  

 

Welke onderwerpen komen er aan de orde; 

• 'In het zonnetje' 

• Wel en wee. 

• Reddingboot Prinses Margriet 

• Nieuws van de gemeente over het Kerkplein 

• Tal van  andere wetenswaardigheden                                            
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Wel en wee Ter Heijde  

 

Graag uw medewerking om namen door te geven van personen in het dorp, waar we 

een kaart heen kunnen sturen. Aanleiding kan zijn: ziekenhuisopname, geboorte van 

een dochter of zoon, kleinkinderen, nieuwe bewoner, trouwerij,  huwelijksjubileum en 

overlijden. Onze blijk van medeleven kan een felicitatie, een steuntje in de rug of een  

opkikkertje zijn.  Alvast bedankt voor uw “reactie naar de redactie”. 
Meldingen graag sturen naar maat@kabelfoon.nl, of via  van  Speijkstraat 6 

 

De volgende serie kaarten is de deur uit en is gepost bij; 

• Toon van Spronsen Strandweg 14 kwakkelt met zijn gezondheid, dus een opkikker is op zijn plaats. 

• Nieuwe bewoners Pietersonstraat 1a Familie Kolfoort en Familie van Maren v. Speijkstraat 8. Beide  

families worden een warm welkom en veel woonplezier toegewenst in ons dorp. 

• Sieneke van Dam Kortenaerstraat 11 heeft even in het ziekenhuis gelegen. Sterkte toegewenst. 

• Helen Korteland van Speijkstraat 16 is in de lappenmand geweest. Gelukkig gaat het nu weer beter. 

• Oud bewoonster  Corrie Zeeman uit de Arie Tukstraat is overleden en is er een condoleancekaart naar  

de nabestaanden gestuurd. Sterkte met dit grote verlies. 

• Gerda en Leen Pronk zijn 30 jaar getrouwd geweest. Van harte gefeliciteerd met deze voor jullie  

bijzondere  mijlpaal. 

• Gerrit Reedijk, Pietersonstraat 16 heeft wel een opkikker verdiend, stuur hem even een kaartje. 

Sterkte kerel. 

 

Streektaal Delft, Westland  en omgeving 

 

Beste mensen, 

Graag wil ik jullie even op het volgende wijzen. Ik ben begonnen met een nieuwe rubriek over streektaal. 

En dan doel ik op de streektaal van Delft en omgeving. Elke twee weken zal er een aflevering verschijnen 

in de huis-aan-huisbladen Het Hele Westland en De Schakel Midden-Delfland. De rubriek is interactief 

waarmee ik bedoel dat ik hoop dat er lezers gaan reageren. Titel is : 'Barre praat'. 

Ter informatie: Jullie reacties zijn welkom via het emailadres wat bij de rubriek is geplaatst. 

Met vriendelijke groet, Henk Tetteroo 

 

In het zonnetje  (door Aart Maat)  

 

Eigenlijk spreekt het kopje al voor zich. Wij willen inwoners van Ter Heijde, die iets 

betekenen voor het dorp Ter Heijde of iets bijzonders doen, in het zonnetje zetten, of 

te wel in de schijnwerpers en daar d.m.v. een stukje in Dorpsinfo u van op de hoogte 

brengen. Kan heel divers zijn. Als u zegt, nou die man of vrouw mag wel eens in het 

zonnetje gezet worden,  u weet de weg. Even een melding door de bus aan de van 

Speijkstraat , of via mail maat@kabelfoon.nl 

 

Kersverse nieuwe bewoners 

 

Het zijn Peter en Mary van Elswijk en ze wonen in de Admiraal. Eerste ontmoeting van dit enthousiaste 

stel was  in de kerk in 2018. In de Irenezaal werden de nieuwe bewoners  door Weboma uitgenodigd voor 
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een 1e kennismaking.  Wij van HinT waren ook uitgenodigd en het viel me al direct op dat het  stel heel 

betrokken was met ons dorp en als het ware het naatje van de kous wilde weten over alles wat hier zoal 

afspeelde.  Ze kregen van onze voorzitter Jan een rondleiding door de kerk en dat werd zeer 

gewaardeerd. 

 

Later maakte ik kennis met Mary via Face Book via Leefbaar Ter Heijde en 

viel me het enthousiasme op die zij weergaf richting  ons als bewoners.  

Vanwege de a.s. verhuizing was ze al druk aan het opruimen en bood haar 

volgers van allerlei dingen aan, zoals speelgoed, leuke vazen en andere 

snuisterijen en als je interesse had, bracht ze het ook nog bij je langs. Dat 

spontane gaf me een goed gevoel en een maand terug, zocht ik iemand 

voor deze rubriek en dacht toen direct aan dit echtpaar. Via de app 

reageerde ze blij verrast en gaf gevolg aan de invitatie. Blij en verrast was 

ik op mijn beurt, toen ik Mary benaderde om deel uit maken van de 

werkgroep van HinT, omdat ze zonder er bij na te denken,  direct bekend 

maakte ; “ja, dat doe ik”, ik wil m’n steentje bijdragen aan de 
leefgemeenschap van Ter Heijde”. De eerstvolgende vergadering zal ze 

present zijn. Mooi toch. 

 

Het 1e foutje maakte ik in de vorige editie, toen ik ze voorstelde als echtpaar Zwinkels nieuwe bewoners  

van de Admiraal. Hoe ik nu aan die naam kwam, mag Joost weten. In ieder geval sorry voor het ongemak. 

 

Op 26 maart vierden ze hun 50 jarig huwelijk en in april zouden ze met de kinderen en kleinkinderen op  

Door de Coronaperikelen was het beter dat ik niet op bezoek zou gaan in hun nieuwe appartement. Was  

wel stik nieuwsgierig hoor. Maar via de app en mail moet het ook lukken. Bakkie doen bij Peter en Mary  

heb ik dus nog te goed. Samen hebben ze dus wat op papier gezet; 

 

Lieve Dorpsgenoten, mogen wij ons even voorstellen. Wij zijn Peter en Mary van Elswijk en wonen sinds 

januari in de Admiraal in Ter Heijde. Wij zijn in 1970 met elkaar gehuwd en hebben altijd gewoond in het 

Westland, geboren in Naaldwijk. In 1989 verhuisd naar Honselersdijk en in 2003 naar Wateringen, en nu 

dan in Ter Heijde. Wij hebben twee volwassen kinderen die beiden gehuwd zijn en drie kleinkinderen.  

 

Ik.., Mary ben werkzaam geweest in de tuinbouw, later in de bloemenveiling, van 1985 tot oktober 2019 

als assistent beheerder werkzaam in de Adventkerk in Den Haag, waar we nog steeds kerken. 

 

Ik.., Peter, ben nadat ik de technische school had afgemaakt gaan werken in de verwarming, kassenbouw, 

regenleiding, en huisverwarming. In 1973 werd ik voorman van de schoonmaakdienst in het toen nieuw 

gebouwde verpleeghuis de Naaldhorst in Naaldwijk, binnen het bedrijf (de Cemsto) werd ik hoofd van de 

schoonmaakdienst.  Het was geen makkelijke baan, voor mij de reden om wat anders te zoeken. In 1985 

werd ik beheerder van onze kerk wat ik combineerde met de school, in 2000 kwam ik met Mary Full Time 

in dienst van de kerk, heerlijk om daar samen te mogen werken het was een veelzijdige baan.  Wij zijn 

praktiserend Christenen, Christen zijn is ons leven.  

 

Thans zijn we beiden met pensioen en  vallen we nog wel in als de nieuwe beheerder op vakantie gaat.  

We hadden daar naast van 1994 tot 2019 nog een klein vakantie bungalowverhuur bedrijfje in de 

omgeving van Ommen Overijssel. Mary heeft veel vrijwilligers werk gedaan, ook verschillende 
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vluchtelingen opgenomen in ons huis, met alles wat daarbij komt kijken, voor ons geen probleem,  we 

hadden daar tenslotte de ruimte voor.  

Op dit moment organiseren we elke 

dinsdagmorgen een inloop koffieochtend en 

een keer in de zes weken verzorgen we een 

lunch. Verder hebben we daar in de kerk 

een bijbelstudiegroep opgestart. 26 maart 

waren wij 50 jaar getrouwd. De planning 

was om met de kinderen en kleinkinderen 

dit te gaan vieren in de Dominicaanse 

Republiek.  Maar vanwege het nare virus 

wordt dit verzet naar een later te bepalen 

datum. Wat in het vat zit verzuurt niet. We 

hebben  het nu samen gevierd. 

 

Hoe kwamen we in Ter Heijde aan Zee terecht, nooit gedacht dat we hier zouden komen wonen. Peter 

heeft problemen met zijn rug en ik heb nog een beetje te kampen met restanten van een 

burn-out, een goede reden om kleiner en gelijkvloers te gaan wonen. Toen we op internet zagen dat De 

Admiraal werd gebouwd, werd onze belangstelling gewekt, dat leek ons geweldig en zo zijn wij in Ter 

Heijde komen wonen. Wij hebben het hier heel goed naar ons zin, de mensen in het dorp zijn vriendelijk 

en er is altijd wel een praatje.   

 

Vroeger ging ik af en toe met mijn tante Sjaan  Moor en nichtjes mee naar de Heijdse kerk. Het dorp 

konden we ook, doordat de zus van Peter, in de Eversestraat woonde en later verhuisd zijn naar het 

Woutersplein met haar man Paul Borgdorff. ( Noot van de redactie; Paul is jarenlang penningmeester geweest van de 

Dorpsvereniging en samen met Riek heeft hij  heel wat bingo’s georganiseerd in Het Vrondel.)  

 

Zo beste mensen dit is  wat wij zoals gedaan hebben en je gaat elkaar als bewoners echt leren kennen 

door elkaar te ontmoeten. Wij bidden een ieder veel kracht en wijsheid toe, in deze moeilijke tijd. Tot slot 

willen we HinT hartelijk bedanken  voor de mooie, warme welkomstkaart en de prachtige kaart ter ere 

van ons 50 jarig huwelijksfeest.   

Hartelijke groet Mary en Peter.  

 

Beste Mary en Peter hartelijk dank voor jullie bijdrage. Het is op deze manier zo met die vreselijke 

coronavirus  een valse start geworden in ons dorp. Het zal nog even doorbijten worden, maar het zal goed 

komen en kunnen we de draad weer oppakken met tal van dingen in ons dorp. Jullie zijn echte 

strandmensen, dat heb ik via foto’s wel gezien. We wensen jullie een heel mooie tijd toe in ons dorp en 

veel geluk en gezondheid in jullie nieuwe onderkomen.  

 

Nieuwe bewoner voor Dijkzicht 

 

Nadat, vanwege het overlijden van dhr. Holsteijn, het flatje op 

nummer 5 beschikbaar kwam, is op de gebruikelijke wijze dit via de 

Monsterse  Courant en Dorpsinfo kenbaar gemaakt. Er kwamen 

behoorlijk wat reacties bij de toewijzingscommissie binnen.  Helaas 

moesten, vanwege de Corona perikelen, de selectiegesprekken 

worden geannuleerd waardoor de toewijzing wat vertraging opliep. 
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Heijde. In samenwerking met de werkgroep HinT en de bewonersvereniging is een inventarisatie van de 

wensen gedaan. Deze wensen zijn vertaald naar het huidige ontwerp. 

 

Het doel is een gezellig en leefbaar plein met plaats voor lokale activiteiten zoals een kerstmarkt, Markt 

aan Zee en/of een open lucht kerkdienst. De wens vanuit HinT is dat het Prins Willem III plein het ‘hart 
van Ter Heijde’ wordt. 

 

Eén van de problemen van het plein is dat het erg heet kan worden in de zomer. Met het planten van 

bomen en het maken van plantenbakken creëren we schaduw en zal het plein afkoelen. Met deze 

‘klimaatadaptieve maatregelen’ zal het in de zomer aangenamer aanvoelen op het plein. 

 

Eén van de wensen vanuit de bijeenkomst met de werkgroep was het plaatsen van de oude waterpomp. 

Dit project voorziet hier echter niet in. Maar er komt wel in samenwerking met de drinkwaterbeheerder 

een watertappunt. In de toekomst kan deze worden verruild voor de oude waterpomp. 

 

Er komen steeds meer elektrische auto’s, zo ook in Ter Heijde. Daardoor ontstaat de behoefte aan een 

laadpunt voor elektrische auto’s geplaatst op het plein. Een apart bedrijf gaat deze laadpaal plaatsen. 
Onze aannemer zal wel de ondergrondse kabels leggen, zodat de straat niet opnieuw open hoeft. 

 

HOE GAAT HET ERUIT ZIEN  

Op de tekening ziet u het ontwerp van het Prins Willem III Plein.  

▪ Het plein is ontworpen met rechte lijnen en hoeken, dit sluit aan op het stratenpatroon van Ter 

Heijde. 

▪ Op het plein staan bomen die schaduw geven voor koelte in de zomer. 

▪ De bomen zijn zeewindbestendig. Op de hoek met de Karel Doormanweg wordt een iep geplant die 

de ergste zeewind kan opvangen. 

▪ De plantvakken krijgen beplanting zoals deze ook is toegepast in de straten van Ter Heijde. 

▪ De hoge betonnen banden omsluiten het plein en kunnen ook gebruikt worden om op te zitten. 

▪ Op de rijbaan worden de oude klinkers hergebruikt. Het plein krijgt nieuwe gebakken klinkers. 

▪ Langs de plantenbakken en rondom de twee bomen op het plein komt een rand van kleine grijze 

keitjes die zorgen voor een mooie uitstraling. 

▪ Er komt een stroompunt op het plein voor bijvoorbeeld kerstverlichting. 

▪ Op het plein komt het terras van Dreams Surfcafé. 

▪ Aan de Karel Doormanweg komt een watertap. Deze kan op termijn worden vervangen door de 

authentieke waterpomp. 

 

Wanneer 

 Het was de bedoeling om het werk voor de zomervakantie af te hebben. Helaas gaat dit 

niet lukken, vanwege broedende gierzwaluwen. Deze zitten in de kerk en de werkzaam-

heden zouden de broedrust verstoren. Daarom is besloten om na de zomervakantie te 

starten met het werk. In augustus berichten wij u wat de planning wordt. 

Vragen 

Kijk op w ww.gemeentewestland.nl/herinrichtingsprojecten voor meer sfeerbeelden en 

het ontwerp. 

Heeft u nog een vraag of opmerking? Stuur dan een e-mail aan: 

stefanvdberg@gemeentewestland.nl  

 

Met vriendelijke groet,  Stefan van den Berg – projectleider groen Team ingenieursbureau 

 

http://www.gemeentewestland.nl/herinrichtingsprojecten
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Reactie van HinT 

 

Gedurende een aantal jaren hebben we u van de ontwikkelingen m.b.t. de herinrichting van het kerkplein 

via Dorpsinfo op de hoogte gehouden.  Het begon allemaal met het inventariseren van de wensen van de 

direct belanghebbenden zoals de  Dorpsvereniging, het kerkbestuur, surfshop Dreams en B&B de zussen. 

Met deze wensen als uitgangspunt heeft architect Jan van Leeuwen een ontwerp opgesteld. Dat ontwerp 

is als initiatiefvoorstel ingediend bij het college van B&W. Na talloze briefwisselingen en bijeenkomsten w 

as het eindelijk zover “de herinrichting zou nog voor de zomer worden afgerond.  
 

Het besluit dat men heeft moeten nemen om de 

herinrichting van het kerkplein uit te stellen is natuurlijk een 

tegenvaller. We keken uit naar een start in mei. Echter …, de 
toekomstige papa en mama gierzwaluw hebben er voor 

gekozen om in de kerk hun kraamkamer in te richten. En ja…, 
deze kraamtijd mogen we niet verstoren . Helaas …,  we 
zullen het er mee moeten doen. 

 

Vooral oude gebouwen bij de gierzwaluw in trek om te zijn in trek om te kunnen broeden.  Zo ook dus 

onze kerk. De gierzwaluw is een beschermde inheemse diersoort. Net als alle andere vogels die van 

nature in het wild in Nederland voorkomen zijn gierzwaluwen beschermd op grond van de Europese 

Vogelrichtlijn. De bescherming van de gierzwaluw is in Nederland geregeld in de Wet natuurbescherming 

 

We zullen dus moeten wachten tot dat de jonge gierzwaluwen ‘uitvliegen’. Daarna kunnen wij de mensen 

die de werkzaamheden aan het plein  gaan uitvoeren ‘invliegen’.  Dus nog  een paar maanden geduld! 

, 6, 7, 8  we hebben al zolang gewacht! 
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